
Zápis
ze 4. řádného zasedání Akademického senátu FSI VUT

dne 21. 11. 2024

Místo konání: místnost A5/P1
Čas konání: 14:00 – 14:45
Přítomní: dle hlasovací listiny
Omluveni: Ing. Cabaj, Ing. Viewegh, doc. Knoflíček, Ing. Liška, RNDr. Popela, prof. Štětina,

doc. Vašík, doc. Zouhar
Neomluveni: -
Hosté: proděkan doc. Kalousek, tajemník Ing. Tesař
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:
1. Volba skrutátorů
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 3. řádného zasedání, plnění usnesení
3. Informace vedení fakulty a informace z grémií
4. Schválení složení Disciplinární komise a náhradníků
5. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2023/2024
6. Schválení Aktualizace rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024
7. Schválení termínu (12. 12. 2024) a programu příštího zasedání
8. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Doc. Návrat přivítal pana proděkana a tajemníka fakulty.

ad 1) Volba skrutátorů

Návrh: Ing. Ramík, doc. Svoboda a Ing. Galas.
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátory Ing. Ramíka, doc. Svobodu a Ing. Galase.
Hlasování č. 1: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 1

ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 3. řádného zasedání, plnění
usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje program 4. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 2: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI schvaluje zápis z 3. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 3: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 1

Plnění usnesení:
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly.
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ad 3) Informace vedení fakulty a informace z grémií

Proděkan:
- 4. - 7. 11. 2024 proběhla evaluace pracovišť panely mezinárodních hodnotitelů.
- Dne 11. 11. proběhlo setkání garantů studijních programů.
- 13. 11. se uskutečnil 20. ročník Strojařských schodů a pietní akce u příležitosti připomínky 17.

listopadu. Pan proděkan poděkoval SKASu za organizaci těchto akcí.
- 14. 11. proběhlo výjezdní zasedání kolegia rektora. Prezentaci o stavu a strategii fakulty přednesl

pan děkan.
Tajemník:
- Připravuje se vyhlášení veřejné zakázky na rekonstrukci budovy A4 (zahájení stavby je

plánováno na červenec 2025, předpokládané dokončení květen/červen 2026).
- Byla schválena polovina nákladů na Studentské centrum, čeká se na výsledky druhého grantu.
- Na 13. 12. je plánována návštěva ministra dopravy, který má zájem o moderovanou diskuzi se

studenty. Proběhne také uzavřené jednání se zástupci VUT.

ad 4) Schválení složení Disciplinární komise a náhradníků

Na minulém zasedání předložil děkan FSI složení Disciplinární komise.
Návrhem se zabývala Legislativní komise, která doporučuje výměnu mezi řádným členem a
náhradníkem za bakalářské studium - jako řádného člena DK navrhuje Filipa Šebka, studenta BSP
Základy strojního inženýrství, náhradníkem Annu Maxovou, studentku BSP Fyzikálního inženýrství a
nanotechnologie. Změnu LK navrhuje z důvodu, že program Základy strojního inženýrství je početně
největším programem na FSI.
S návrhem komise souhlasí děkan FSI i SKAS.
Volba bude provedena tajným hlasováním pomocí hlasovacích lístků.
Vydáno 26 hlasovacích lístků.
Odevzdáno 26 hlasovacích lístků.

Členové DK:
doc. Ing. Vítězslav Máša, Ph.D. 26 hlasů
Mgr. Jana Hoderová, Ph.D. 26 hlasů
doc. Ing. Jaroslav Katolický, Ph.D. 25 hlasů
Filip Šebek 24 hlasů
Bc. Martin Balabán 25 hlasů
Ing. Anna Imrichová 25 hlasů
Náhradníci:
Anna Maxová 23 hlasů
prof. Ing. Ivan Křupka, Ph.D. 24 hlasů

Všichni členové Disciplinární komise včetně náhradníků byli zvoleni nadpoloviční většinou hlasů.

ad 5) Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2023/2024

Vzhledem ke klesajícímu počtu respondentů přistoupilo vedení FSI k marketingovým akcím s cílem
oslovit studenty pro větší zapojení do ankety.
Většina vyučujících obdržela kladné hodnocení (stupeň 1 - 2), proděkan Kalousek ale vyzdvihl také
důležitost slovních komentářů, ať už se týkají jednotlivých vyučujících nebo konkrétních předmětů, a
vyzval ředitele ústavů a garanty předmětů, aby se komentáři zabývali.
SK zprávu projednala a nemá připomínky.

Usnesení: AS FSI projednal Zprávu o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2023/2024 a nemá
další pozměňující připomínky.
Hlasování č. 4: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0
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ad 6) Schválení Aktualizace rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024

Tajemník FSI informoval senátory, že VUT se po dohodě s MŠMT rozhodlo část prostředků přesunout
do dalšího roku, skutečné čerpání tedy bude nižší, než je v dokumentu uvedeno, nevyčerpané
prostředky zůstanou ve fondech.
FK dokument projednala a doporučuje ho ke schválení.

Usnesení: AS FSI schvaluje Aktualizaci rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024 ve
znění ze dne 16. 10. 2024.
Hlasování č. 5: pro: 26 proti: 0 zdržel se: 0

ad 7) Stanovení termínu pátého řádného zasedání AS FSI

Termín 5. řádného zasedání byl navržen na čtvrtek 12. 12. 2024.
Návrh programu:
- Volba zástupce do RVŠ

Usnesení: AS FSI schválil termín 5. řádného zasedání AS FSI na 12. 12. 2024.
Hlasování 6: pro: 25 proti: 0 zdržel se: 1

ad 8) Různé

O silvestrovský pobyt v rekreačním středisku Vříšť se přihlásilo 14 zájemců, na dnešním zasedání byl
vylosován výherce a jeho náhradník.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Anna Imrichová

zapsala: Brigita Rohovská
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